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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi a kormány terve az egészségügyi 
intézményrendszer alulfinanszírozottságának orvoslására?" 

Tisztelt Miniszter Úr,

A Magyar Államkincstár adatai szerint februárban 3400 millió forinttal nőtt az egészségügyi 
intézmények tartozása. Ezekbe az intézményekbe nagyjából 4500 cég szállít, amelyek 
többségükben kis- és közepes vállalkozások, ám forgalmuk az elmúlt egy évben jelentősen 
visszaesett, ráadásul a jelenleg egyre hevesebben sújtó gazdasági válságban ezek a vállalkozások 
sem kapnak elegendő kormányzati segítséget ahhoz, hogy helyzetük legalább valamelyest javuljon. 
E beszállítókat az Orvostechnikai Szövetség képviseli, akik megerősítették, hogy a kórházak 
képtelenek tovább fizetni a beszállítandó eszközökért, felszerelésekért, így az érintett cégek szinte 
kilátástalan helyzetbe kerültek. Rásky László, az OSZ főtitkára szerint a járvány után a 
finanszírozás korrekciója elengedhetetlen lesz annak érdekében, hogy a havi lejárt adósságok 
mértéke ne növekedjen tovább.

Ennek fényében kérem szíves válaszát az alábbi kérdésekre:

Mi a kormány terve az egészségügyi intézményrendszer alulfinanszírozottságának orvoslására?

Milyen pénzügyi segítségre számíthatnak azok a kórházaknak beszállító kis- és közepes 
vállalkozások, amelyek most a fizetésképtelenség miatt nem kapnak megrendelést az 
intézményektől?

Tervezi-e a kormány a finanszírozás korrekcióját a járványt követően?

Tisztelettel várom válaszát!


